
                           
Protokollutskrift  

Ombudsmøtet i Sæthershallen, Tolga lørdag 8. desember 2012 kl. 11.00. 

 

1. Åpning. 

Thorbjørn Liell fra Tolgen skytterlag ønsket velkommen til Sæthershallen på vegne av 

Tolgen skytterlag. Samlagsleder Stein Narjord ønsket velkommen til ombudsmøtet. 

  

2. Opprop/konstituering/adm.  

Møteleder: Stein Narjord. 

Protokollfører: Ragnar Sollid. 

To til å underskrive protokollen: Vegard Stålem og Helge Aasen. 

Tellekorps: Idar Moseng og Per Erik Oldertrøen. 

Saldooversikten for regnskapet, som var ikke utsendt på forhånd ble utdelt på møtet. 

Ingen merknader til innkalling/sakliste. 

 

3. Årsmelding m/resultatvedlegg. 
Følgende kommentarer framkom: 

Data: Det ble presisert at lagene bør registrere all aktivitet som foregår i lagene i «Mitt 

DFS» 

Stevner: Hans Sollid mente at pengepremier skal sendes innen 30-dagers fristen. 

Statistikk: Ungdomsrapport skal sendes inn. 

Sportslig oversikt: Asbjørn Lunsæter mente samlagsmesterne burde stå i årsmeldinga. 

Det var flere andre som mente at det var nok at samlagsmesterne står i 

resultatvedlegget. 

Sigbjørn Nystuen mente det burde settes opp ei liste med frister som gjelder 

skytterlagene 

Årsmeldinga godkjent. 

Resultatvedlegget: Feil meldes samlaget innen 1. januar. 

 

4. Årsmelding fra ungdomsutvalget. 

Stein Narjord refererte denne i Trond Oldertrøens skadefravær. 

Årsmeldinga godkjent. 

 

5. Regnskap 2012. 

Stein Narjord gikk gjennomregnskapet. 

Revisjonsberetning ble opplest. 

Regnskapet ble godkjent. 

 

6. Trekk i medlemsbidraget fra DFS for 2013. 

Det ble framsatt forslag: Samlaget trekker hele lotybidraget.  

Enstemmig vedtatt. 

 

7. Innkomne saker: 

a. Miniatyrkarusellen. 

Tynset skytterlag har fremmet sak for ombudsmøtet.  

Miniatyrkarusellen flyttes til nyåret. 

Styrets innstilling: Styret mener at deltagelsen i årets karusell tilsier at vi 

fortsetter med miniatyrkarusellen før jul også i 2013. 

 Egil Wikan ønsket karusellen før jul. 

 Idar Moseng ønsket start 14 dager senere. 

 Hans Sollid støttet styrets innstilling. 



 Per Kr. Bangen begrunnet forslaget med ønske fra de yngre skytterne med  

 foreldre. 

 Iver Nymoen så problemer med terminlista ved karusellstart etter jul. 

 Per Gunnar Bakken støttet samlagets forslag. 

Per Erik Oldertrøen syntes dagens opplegg var greit. 

Stein Graneng støttet styrets innstilling. 

 Samlagets innstilling vedtatt. 

 

 b. Medaljer på alle stevner – er det nødvendig. 

Styrets innstilling: Styret mener at dette drøftes på årets ombudsmøte, på 

ledermøtet 2013 og evt. legges fram som sak på ombudsmøtet 2013.  

Per Erik Oldertrøen mente det bør skilles mellom yngre og eldre skyttere 

(klasser) Er skeptisk til å avskaffe. Viktig med medaljer med årstall m.m. 

Hans Sollid støtter dagens ordning. 

Samlagets innstilling vedtatt. 

 

8. Fra styret 

a. Stevneinnskudd 2013.  

Styret foreslår uendret stevneinnskudd for 2013.  

Uendret stevneinnskudd vedtatt. 

Tillegg: Klassemedaljer deles ut på fullt mesterskap hvis alle får mulighet til å skyte 

fullt mesterskap. 

 

Matservering. 

 

Egil Wikan orienterte om treningsgruppa for seniorer. Opplegg, organisering m.m. Anne 

Grete Jeppesen er engasjert i 2013 for mental skytetrening. Egil Wikan fikk ros for 

opplegget. 

 

b. Reglement for samlagsstevnene. Følgende tilføyelser blir gjort: 

Bane: 2. klasse har fullt mesterskap. 

15m: Det åpnes for å bruke baneprogrammet med fortløpende omgang. 

 

c. Terminliste 2013.  

Samlagstevnet felt flyttes til 7/4-2013. 

 Samlagstevnet bane flyttes til 16-17/8-2013. 

 

d. Organisasjonsmedaljen. 

Styrets innstilling: Samlaget tar kostnadene ved skytingen. Pga. elendig 

deltagelse bør det diskuteres om vi skal arrangere skytingen videre. 

 Samlaget forslag vedtatt. 

 Diskuteres på ledermøtet. 

 e. Høring vedr. feltutvalgets rapport. 

 Samlaget har frist til 1. februar. Samlaget ønsker innspill/kommentarer fra  

 skytterlagene. Tar sikte på et møte på nyåret. 

 

9. Ombudsmøtet 2013.  Samlagsstyret foreslår: Ombudsmøtet for 2012 legges til Lonås. 

Samlagets forslag vedtatt. 

 

10. Budsjett 2013. 

Følgende justeringer ble gjort: 

Post 3401 Annen støtte   28.000 

Post 6864 Treningsgruppe -38.000 

 

 Asbjørn Lunsæter viste til vedtak fra 2007 om at kjøring til ØM kostes av deltagernes  



 lag. Stemning for at vedtaket opprettholdes. 

 

 Vedtaket lyder slik:  

Østlandsmesterskapet: 

Påmelding og overnatting dekkes av samlaget. Reise dekkes av deltagernes lag,  

Forholdsmessig etter antall deltagere fra de enkelte lag. 

 

 

11. Valg. Valget ledet av leder i valgkomiteen Per Erik Oldertrøen. 

 UK: Hans Sollid ønsket på møtet å slippe verv her pga. sykdom. 

 

 Innstillinga for UK ble deretter slik: 

  Per Erik Oldertrtøen  2013 (på valg) 

  Viggo Erlien   2014 

  Medl. fra ungdomsutvalget 2015 

 

 Valgene ble enstemmige iht. innstilling. 

 

 Godtgjøring: 

 Regnskapsfører får kr. 1.200 for regnskapsføringa. 

 Km. godtgjørelse: kr. 2,50. 

 Sekretær fra kr. 800 til kr. 1.200. 

 Enstemmig vedtatt. 

 

Trond Oldertrøen fikk blomster for arbeidet i ungdomsutvalget. 

John Kr. Ness fikk blomster for arbeidet i innstillingskomiteen. 

 

Utdeling av premier, medaljer og merker. 
 

Tolga 8. desember 2012   

 

Vegar Stålem/s  Helge Aasen/s  Ragnar Sollid/s  /protokollfører 


